
Kandidaat-notarissen, ze vormen (mede) 
de toekomst van het notariële vak.  
Hoe ervaren zij hun vak? Ze vertellen  
over hun vak tijdens een kopje koffie.
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waar

koff ie?

Sabine van Puijenbroek
kandidaat-notaris bij
Linders Notarissen in Breda
Latte Macchiato, maar niet  
op kantoor

‘Ik drink latte macchiato, 
maar dat komt niet uit  
ons koffiezetapparaat op 
kantoor. In de pauze ga ik 
daarom geregeld een kop 
koffie drinken in de buurt.  
De locatie, in een levendige 
wijk in Breda, is daarmee een 
van de grote pluspunten van 
Linders Notarissen. Dat vind 
ik na bijna vijftien jaar nog 
steeds. Ik ben hier na mijn 
studie in 2001 begonnen en 
heb het nog steeds goed naar 
mijn zin. Leuk kantoor, fijne 
collega’s en ook gemakkelijk 
benaderbare notarissen als  
je met vragen zit.’ 

‘Na mijn stage bij Loyens & 
Loeff heb ik bewust gekozen 
voor een kantoor waar je 
meer direct contact hebt  
met cliënten. Een leuk aspect 
van mijn werk is dat ik me 
bezighoud met (Neder)-
Belgen-vraagstukken. We 
hebben een vrij grote praktijk 
op dat gebied. Interessant om 

te zien wat de verschillen en 
de omgangsvormen zijn. In 
België bestaan mooie moge-
lijkheden vermogen weg te 
schenken tegen aantrekke-
lijke tarieven, maar betaal je 
wel registratierechten voor de 
akte. Dus komen ze naar een 
Nederlandse notaris, waar de 
akte niet geregistreerd hoeft 
te worden. Het werken met 
(Neder)Belgen vind ik extra 
leuk omdat ik zelf een 
Vlaamse moeder en dus ook 
de Belgische nationaliteit heb.’ 

‘Nu de markt weer aantrekt,  
is een aantal jonge collega’s 
aangenomen. Op initiatief 
van de nieuwe garde hebben 
we laatst weer een kantoor-
borrel georganiseerd. Ook 
staat in januari een kantoor-
uitje gepland. Dat was, mede 
door de crisis, alweer een  
tijd geleden. Wat mij betreft 
gaan we het nu volhouden 
eens in de twee maanden iets 
met elkaar te drinken.’ 

‘De notaris heeft nog steeds 
toegevoegde waarde. Dat 
draag ik niet aan Jan en 
alleman uit, maar wel aan 
mijn cliënten. Maar ook als  
ik bijvoorbeeld op een feestje 
ben, vertel ik wat de notaris 
doet en aan welke regels hij  
is gebonden. Soms heb ik  
de indruk dat je jezelf moet 
verdedigen. Dat is niet erg.  
Ik heb het fijn in dit beroep, 
dan vind ik dat je mensen 
goed moet kunnen uitleggen 
wat je doet. De meerderheid 
begrijpt het daarna ook wel.’ 

‘Het werken met (Neder)Belgen  
is een leuk aspect van mijn werk’
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